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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2017/18:396 Försenade utbetalningar av EU-stöd till lantbrukare 

Enligt SVT:s Rapport (den 2 december 2017) väntar tiotusentals lantbrukare på 
att EU-stöd från 2015 och 2016 ska betalas ut av Jordbruksverket. Summan 
uppgår i dagsläget till drygt 700 miljoner kronor. De utbetalningar som släpar 
efter är EU-stöd för naturbete, vallodling och ekologisk odling. Enligt 
Jordbruksverkets miljömål ska samtliga av dessa främjas, och samtidigt är det 
just utbetalningen av dessa som släpar efter. Följden av detta är att många 
lantbrukare hotas av likviditetskris och tvingas belåna sin verksamhet för att 
kunna klara situationen ekonomiskt. Nödvändiga investeringar skjuts på 
framtiden, samtidigt som vissa lantbrukare väljer att lägga ned sin verksamhet. 
Jordbruksverkets förklaring till de försenade utbetalningarna är att utvecklingen 
av deras nya it-system har dragit ut på tiden.

Låg lönsamhet och en hård internationell konkurrens, där utländska lantbrukare 
ofta gynnas av svenska särkrav, gör att svenska lantbrukare redan befinner sig i 
en svår situation. Sveriges lantbrukare måste få ut sina utlovade EU-pengar i 
tid. Här är regeringen ytterst ansvarig. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht: 

Vilka åtgärder vidtog statsrådet och regeringen för att lantbrukarna skulle få ut 
EU-stöd för 2015 och 2016 i tid?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-12-05
Besvaras senast
2017-12-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


